
Gemeenteraad Lisse
De gemeenteraad bestaat uit 19 
leden verdeeld over 6 fracties. Het 
raadspresidium bestaat uit de 6 
fractievoorzitters, voorzitters van de 
commissies en de burgemeester. Elke 
maand vergadert het presidium over 
de concept-agenda’s voor de raad en 
de commissies. Het raadspresidium 
houdt zich ook bezig met procedures 
en het functioneren van de raad 
in algemene zin. Voordat de raad 
besluit, worden de onderwerpen eerst 
in de commissie Maatschappij en 
Financiën en de commissie Ruimte 
en Infrastructuur besproken. De 
raadscommissie neemt geen besluiten, 
maar adviseert de raad.

Zo kunt u raadsleden bereiken
De raad hoort graag wat er leeft 
in de gemeente. Heeft u vragen of 
wilt u iets onder de aandacht van 
een raadslid brengen? Dat kan. 
Op de website van de gemeente 
Lisse (www.lisse.nl/bestuur-en-
organisatie/gemeenteraad) staan de 
contactgegevens van de raadsleden. 
In de openbare fractievergaderingen, 
die meestal op de maandag voor 
de commissie- en raadsvergadering 
plaatsvinden, bent u van harte welkom 
en heeft u de mogelijkheid om in te 
spreken.

Inspreken in de raad of commissie
Wilt u iets kwijt over een onderwerp 
in de commissie dan kunt u bij het 
agendapunt ‘Burger aan het woord’ 
inspreken. In de raad kunt u alleen 
inspreken over onderwerpen die 
op de raadsagenda staan. Elke 
spreker krijgt maximaal 5 minuten, 
waarna de raads-/commissieleden 
de mogelijkheid krijgen om u vragen 
te stellen. Wilt u inspreken in de 
commissie of de raad, meldt u zich 
tenminste 2,5 uur voor het begin 
van de commissievergadering of de 
raadsvergadering aan bij de griffie via 
14 0252 of griffie@lisse.nl. Vermeld uw 
naam, adres en telefoonnummer en 
het onderwerp waarover u het woord 
wilt voeren. 

Bent u onze Gast van de raad?
De gemeenteraad wil graag haar 
inwoners leren kennen en nodigt 
u daarom graag uit als ‘Gast van 
de raad’. Voorafgaand aan de 
raadsvergadering ontvangt u 
de agenda en de bijbehorende 
stukken. U wordt op de avond van 
de raadsvergadering om 19.15 uur 
ontvangen door burgemeester, de 
griffier en een raadslid. Zij geven 
uitleg over wat het gemeentebestuur 
doet en de raadsagenda van 
die avond. Na afloop kunt u met 
raadsleden napraten. Aanmelden via 
14 0252 of griffie@lisse.nl.

‘De geschiedenis vieren met blik op de toekomst’
Lisse viert 825 jarig bestaan 

Lisse bestaat dit jaar 
achthonderdvijfentwintig jaar. En dat 
wordt gevierd. Vanuit de gemeente houdt 
een projectteam zich bezig met het 
coördineren van de activiteiten, die er 
allemaal op gericht zijn om de Lissers 
te betrekken bij de plek waar ze wonen, 
werken of opgroeien. Op deze raadspagina 
lichten twee projectmedewerkers 
(communicatiestrateeg Esther den 
Hertog en Ageeth van der Poll, 
contactfunctionaris wijken, verenigingen 
en inwoners) de plannen toe.

Waarom vieren we dit jaar dat Lisse 825 
jaar bestaat?
Den Hertog: “Dat komt oorspronkelijk uit 
de koker van de burgemeester, Lies Spruit. 
Zij zag dat corona toch een stevige invloed 
heeft gehad op het gemeenschapsleven 
in Lisse. Bestaande verbindingen zijn 
volgens mij sinds de pandemie niet meer 
vanzelfsprekend.”
Van der Poll: “Met de evenementen willen 
we de verbindingen - die altijd al bestonden 
– terugbrengen. Dan heb ik over de manier 
waarop mensen elkaar weten te vinden, de 
manier waarop verenigingen samenwerken 
en bijvoorbeeld ook de rol die de Lissese 
instellingen en ondernemers kunnen spelen in 
de gemeenschap. Met een jaar vol activiteiten 
willen we de energie terugbrengen.”

Wie organiseert dit evenementenjaar?
Van der Poll: “Het gaat om evenementen 
vanuit de samenleving: bijvoorbeeld 
de verenigingen, de buurten of de 
ondernemers. Vanuit de gemeente is een 
bescheiden budget beschikbaar en is er een 
projectteam opgezet.”
Den Hertog: “Met het projectteam hebben 
we vorig jaar een groep Lissers bij elkaar 
gehaald. Daarbij ging het om mensen 
die in de breedste zin actief zijn in Lisse, 
zoals bij het verenigingsleven, scholen, 
culturele maatschappelijke instanties en 
ondernemers.  We zijn bij elkaar gaan zitten 
om hardop te brainstormen over mogelijke 
evenementen. Daarna hebben wij als 
projectteam rode draden geweven, daarover 
praten we door met een groep betrokken 
Lissers, onze denktank.”

Wat voor rode draden?
Den Hertog: “Alle evenementen zijn bedoeld 
om de mensen te betrekken bij de plek 
waar ze wonen, werken en opgroeien. Er 
zijn verschillende soorten activiteiten. 
Bijvoorbeeld op het gebied van educatie en 
historie. Deze programmalijnen draaien erom 
de Lissers meer te vertellen over de plek waar 
ze wonen, welke belangrijke gebeurtenissen 
hebben Lisse gemaakt tot wat het nu is en 
wat betekent dit voor de toekomst?”
Van der Poll: “Maar je kunt ook denken aan 
het ‘vieren’ van bestaande evenementen en 
daarmee een koppeling maken naar het 825 
jarig bestaan van Lisse. En verder komen 
er activiteiten die betekenis geven aan 
vrijwilligers, buren, mantelzorgers, inwoners 
en ondernemers in Lisse.”

Wanneer vinden de eerste evenementen 
plaats?
Den Hertog: “Het jaar Lisse825 is afgetrapt 
met de nieuwjaarsbijeenkomst van de 
gemeente op het Vierkant. Maar de 
meeste activiteiten zullen tussen maart en 
september zijn.” 

Kunnen jullie al enkele concrete 
activiteiten noemen?
Van der Poll: “In februari begint de horeca 
met de ‘Lekker Lisse’-actie, waarin ze 
op veel manieren het getal 825 in hun 
menu verwerken. De harddraverij wil een 
foodtruckfestival organiseren, waarbij bands 
van het Fioretti op zullen treden.”
Den Hertog: “Ook worden films vertoond 
en gaat de bibliotheek met jongeren een 
Minecraft-Lisse museum bouwen. En de 

basisscholen gaan letterlijk de grond in 
om archeologische resten te vinden. En 
natuurlijk: ook bloemenevenementen zullen 
er dit jaar zeker zijn!”

Wanneer is het evenementenjaar geslaagd?
Den Hertog: “Het is in elk geval al heel 
positief begonnen met een enthousiaste 
respons van verenigingen en ondernemers. 
Wij zouden heel blij zijn als er dit jaar veel 
mooie activiteiten zijn en als we daarmee 
Lisse, en de binding tussen de Lissers, een 
boost kunnen geven.”

Waar is meer informatie over het jaar te 
vinden?
Van der Poll: “Via de website van de VVV 
(www.visitduinenbollenstreek.nl/nl/regio/
lisse/825-jaar) zijn alle evenementen te 
vinden. Ook Blik op Lisse zal er regelmatig 
aandacht aan schenken.”

Ook de gemeenteraad zelf besteedt 
aandacht aan de verjaardag van Lisse. 
Voor het eerst in de geschiedenis wordt 
een reünie voor oud raadsleden en 
wethouders georganiseerd. Er is een 
organisatiecomité gevormd met enkele 
oud-raadsleden en wethouders.  

De reünie is gepland op zaterdag 7 
oktober. Aan het programma wordt 
nog gewerkt. Foto’s en andere tastbare 
herinneringen aan destijds zijn 
van harte welkom. Voor meer info: 
mveeger@lisse.nl.

Vraag van Cor de Groot 
(Nieuw Lisse)
“De laatste grote 
bouwlocaties zijn ingevuld 

en komen tot ontwikkeling. Dit levert ook 
meer verkeer op. Met deze projecten 
wordt nog niet volledig aan de vraag naar 
woningen voldaan. Inbreilocaties worden 
nog belangrijker om aan deze vraag te 
voldoen. Laatst was de ontsluiting via 
de Lisserbrug een week niet mogelijk 
met opstoppingen bij de resterende 

toegangswegen als gevolg.
Hoe houden we Lisse bereikbaar 
in de toekomst en de parkeerdruk 
beheersbaar?”

Antwoord van Richard van 
der Wiel (PvdA/Groenlinks):
“Na vele tientallen jaren 
geloof dat meer asfalt de 

oplossing voor alle fileproblemen is, zijn 
wij er ondertussen van overtuigd dat het 
meer problemen creëert dan het oplost. 
Wij zouden graag zien dat we efficiënt 
omgaan met onze kostbare ruimte en 
natuur. Graag zouden we zien dat er 

minder auto’s nodig zijn. Hoe kunnen we 
dit bereiken? 

Door te stimuleren dat mensen op andere 
tijden gaan werken en ook wat vaker 
thuiswerken. Verder met een (veel) beter 
OV, betere/snellere fietspaden naar de 
omliggende treinstations en de (her)
opening van het treinstation van Lisse. 
Juist door te investeren in openbaar 
vervoer, investeer je in alle inwoners. 
Parkeren hoeft ook niet altijd ‘voor de 
deur’. Er zijn grote parkeerterreinen zoals 
bij de HEMA en garages die dan open 
blijven zoals bij de ALDI en AH.”

Van uw gemeenteraad
De raad van Lisse is er voor u. Als raadsleden verdiepen we ons in onderwerpen die spelen 
in onze gemeente, gaan we in gesprek met inwoners, met ondernemers en met elkaar en 
nemen besluiten. Op deze pagina leest u meer over het werk van de raad en lichten we 
zaken uit die op dit moment onze aandacht hebben.

Estafettevraag

Agenda
• Fractieberaden, maandag 13 februari 
• Raadscommissie, woensdag 15 februari
• Uitloop raadscommissie, donderdag 

16 februari
• Fractieberaden, maandag 20 februari
• Raadsvergadering, donderdag  

23 februari

Aanmelden voor de digitale 
nieuwsbrief?
U kunt deze nieuwsbrief ook digitaal 
ontvangen. Stuurt u dan een e-mail 
naar griffie@lisse.nl.


